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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány Szputnyik vakcinát nem használtunk fel azért, 
mert lejárt a szavatossági ideje?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A kormány az utóbbi hetekben azt kommunikálta, hogy az összes Szputnyik vakcina elfogyott. 
Ennek ellentmond az önök által, az Unió felé küldött adatai. Ugyanis ezen adatok szerint még 
rendelkeznünk kellene 200.000 ilyen típusú oltással.

Az utolsó Szputnyik szállítmány 200.000 vakcinát tartalmazott, ezek május 11-én érkeztek 
Magyarországra. Lejárati idejük 6 hónap, tehát ez a szállítmány most novemberig volt 
felhasználható, pont addig amikor önök szerint elfogyott.

 

 

A fenti információk alapján várom válaszát az alábbi kérdéseimre!

Hány Szputnyik vakcinát nem használtunk fel azért, mert lejárt a szavatossági ideje?

Ki a felelős azért, ha 200.000 vakcina lejárt a felhasználás előtt?

Ki a felelős a 200.000 vakcinára feleslegesen elköltött 578 millió forint kárért?


